
                                               ZÁPIS 

z jednání výboru SRR, které se konalo dne 14. 6. 2022 ve školní jídelně ZŠ Rožďalovice od 

16.00 hod. 

Předseda SRR pan Petr Buryan přivítal přítomné členy a milé hosty. Jednání nebyla přítomná 

nadpoloviční většina členů výboru SRR. Výbor tedy nebyl schopný přijímat usnesení. 

- jednání ohledně účtu u ČSOB – bylo zavedeno internetové bankovnictví, byl dán 

požadavek na snížení poplatku za příchozí platby - doposud nepřišlo vyrozumění, 

budeme dále jednat, je zde i možnost otevření jiného účtu u jiné banky, 

- stav pokladny a provedených plateb z rozpočtu SRR, vzhledem k jednotlivým 

výběrům byl návrh na navýšení příspěvku ohledně zakoupení stolního fotbalu na  

- 20 tisíc Kč – odsouhlaseno jednomyslně,  

- informace o chodu školy od paní ředitelky 

- personální změny ve škole i školce se zásadním způsobem neočekávají,  

- byla zde zmíněna důležitost SRR při spolupráci při podávání jednotlivých dotačních 

titulů a spolupráce mezi školou a sdružením na školních i komunitních akcích, 

- klobouková slavnost – zúčastnili se 573 návštěvníci, 

- školní jídelna – neustálé zlepšování kvality a rozmanitosti jídel a vysoká kvalita 

samotného stolování, 

- informace ohledně rekonstrukce školy, 

Další schůzka je plánována na měsíc červenec - srpen, kdy dojde ke kontrole pokladny a 

přípravy rozpočtu na další školní rok. 

 

Předseda SRR pan Petr Buryan poděkoval přítomným za účast, popřál klidné prázdniny a 

ukončil jednání výboru SRR. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Petr Buryan, předseda SRR Rožďalovice 


